LOCAL

Aquesta secció que neix a l'hora amb TRI-BUNA VALLESANA, té com a finalitat, donar una LÍNIA DE SERVEI, tal i com diu el seu nom.

La forma en què es donarà aquest Servei, serà atenen notes aquelles cartes dels lectors de TRIBUNA VALLESANA que ens puguin plantejar problemes, dubtes, etc.

Per poder resoldre aquestes questions, comptem amb la col·laboració tècnica del Servei d'Orientació de Benestar Social de la Generalitat, qui habitualment, es dedica a informar, orientar i tramitar, aquelles questions que són competència fundamentalment de la Generalitat.

A més, consultarem tots aquells mitjans que ens puguin donar una resposta positiva, a la questió que se'ns plantegi.

Les cartes es poden adreçar provisionalment a:TRIBUNA VALLESANA Cayetano Ventalló, 44, bajos MOLLET DEL VALLES

—Les entitats esportives poden demanar guardons a la Generalitat?

Efectivament, les enti-

tats esportives, o bé que organitzin activitats esportives, sense afany de lucre i tant públiques como privades poden demanar guardons a la Direcció General de l'Esport. Per fer la demanda s'ha de tramitar un escrit adreçat a la Direcció General, en el que s'expliqui el programa complert de l'activitat, aquest escrit es pot tramitar mitjançans l'Oficina de Benestar Social de Mollet al carrer Exèrcit Espanyol, Bloc Santa Rosa, on a més de tramitar la sol.licitut, també se li ajudarà a la entitat en questió a preparar l'escrit. Per fer aquesta mena de sol.licitut cal un minim d'un mes de temps respecte a la data de realització de l'activitat.

—Qui ha de passar la inspecció tècnica del vehicle?

Aquesta inspecció tècnica dels vehicles es obligatòria per tothom. A partir del cinquè any de matriculació del vehicle, motocicleta o turisme particular, la revisió s'ha de fer biennalment, en el cas de vehicles amb més

de nou anys la inspecció serà annualment. A Catalunya hi ha 13 estacions de ITV i 3 mòbils destinades a les poblacions més allunyades. Per aconseguir la relació d'estacions es pot passar pel l'Oficina de Benestar Social de la Avinguda Exèrcit Espanyol Bloc Santa Rosa de Mollet

—Existeixen ajuts per millorar els comerços?

-Existeix el programa FIEC (Finançament d'Inversions a la Petita i Mitjana Empresa Comercial), que permet d'obtenir un préstec a un tipus d'interès i termini d'amortització que faci viable la inversió comercial. Poden accedir els establiments que venen productes per utilitzarlos fora d'ells, tant si es tracta d'alimentació, roba, calçats, etc... Els establiments considerats de servei no poden accedir a demanar aquest ajut. Amb la documentació que es demana (Ilicència fiscal, tipus d'inversió a fer, etc), s'ha de tramitar al Servei Territorial de Comerç de la Generalitat on s'estudia la documentació per tal de considerar si la proposta es pot acollir al programa FIEC o no.

Cerca de mil personas, esperan cursillos en Mollet

El impacto obtenido por la Oficina de Benestar Social, de Mollet, y las actividades que se realizan, hacen que haya una importante espectativa ante la futura celebración de cursillos en la oficina local.

El próximo cursillo que se celebrará será el de costura, en que se dan unas nociones básicas y de utilidad práctica para un mejor aprovechamiento del propio vestuario, facilitando también los conocimientos para, a partir de un patrón, poder confeccionarse una prenda de vestir.

El cursillo, que tiene una duración de cuatro semanas, con sesiones en días alternos, de
dos horas en turnos de
mañana y tarde, versará
sobre influencia de la industria y los tejidos en
Catalunya, historia de la
moda, cómo vestir correctamente, modificaciones de vestidos, patrones, etc.

Una vez acabado el cursillo de costura se realizará otro de cocina, con la misma duración que el de costura. Los dos son gratuitos y para participar basta con que las personas interesadas pasen por la Av. Exèrcit Espanyol, Bloc Santa Rosa, y se inscriban directamente a los cursillos.

En estos momentos cerca de 1.000 personas esperan ser avisadas para participar en alguno de los cursillos que se realicen, ya que además de los dos previstos de forma inmediata, el Servei de Benestar Social también organiza cursillo de Salut Pública, Estética y Gimnasia, alguno de los cuales ya que se han celebrado en la Oficina de Mollet.

«Día a Día»

Estas actividades y las personas que esperan

participar en las mismas, son complemento de la función básica de la Oficina, es decir facilitar a los ciudadanos información sobre aquellos temas que sean competencia de la Generalitat. Actualmente la oficina de Mollet está realizando un gran esfuerzo para hacer que todas las entidades deportivas o que realicen actividades relacionadas con el deporte, puedan obtener la información e indicaciones necesarias para que puedan acceder a solicitar subvenciones por actividades deportivas.

Esta convocatoria permanecerá abierta hasta finales del mes de febrero, y desde la Oficina de Benestar Social de Mollet ofrecen la información pertinente ayudando incluso a rellenar adecuadamente los impresos de solicitud dirigidos a la Dirección General de l'Esports de la Generalitat.

Este es un trabajo que se reliza día a día de forma cotidiana, pero con el espíritu de que el servicio que se da sea de utilidad para los ciudadanos de la población. Otra forma de extender los servicios de la Oficina es mediante el programa de radio que cada miércoles, de 10.30 a 11 de la mañana, en Radio Mollet, se realiza con la intención de hacer llegar cada vez a más personas las posibilidades que ofrece una Oficina de Benestar Social.

En el programa de radio se pueden realizar consultas en directo o bien plantear temas que por sus características y profundidad hagan que requieran una dedicación monográfica. Cuando el caso lo requiere la persona consultante es invitada a pasar personalmente por la Av. Exèrcit Espanyol, Bloque Santa Rosa, donde de forma personal se puede acabar de matizar el tema planteado.

Labor social

La labor social que realiza la Oficina es muy importante, ya que además de atender a los ciudadanos que tienen algún tipo de problema, también genera y facilita la convivencia entre los diferentes vecinos que puedan hacer uso de la misma.

Con respecto a las entidades también se promociona una amplia colaboración, ya que no sólo se plantean solicitudes, reclamaciones, comentarios, etc., sino que también se les intenta interrelacionar entre ellas potenciando la vida asociativa de Mollet.





